



Notulen vergadering Wijkraad Dietsveld / Vogelbuurt

d.d. 13 september 2023

1. Opening en mededelingen

Voorzitter opent de vergadering. Voorstelronde wordt gedaan i.v.m. een aantal aanwezige bewoners uit de Reijer Anslostraat en PC Hoofdstraat.

2. De volgende mededelingen worden gedaan:

- Op de WR vergadering van 11 okt. komt iemand van VWC / BUUV vertellen wat ze doen.
- Secretaris informeert iedereen dat het concept beleidskader Participatie gereed is. Secretaris zal het kritisch doornemen.
- Er is een melding binnengekomen over een straat uit de wijk waar overlast ervaren wordt in een huis. Voorzitter heeft onze gebiedsverbinder hierover geïnformeerd. De gemeente zal dit oppakken. Voorzitter zal de bewoner hierover informeren.

3. Vaststellen agenda

Agenda wordt ongewijzigd vastgesteld

4. Ingekomen stukken / Uitgaande post

De ingekomen stukken worden behandeld gedurende de avond:

- o Update wijkplatforms-vooraankondiging beëindiging subsidierelatie wijkraden en de gem. Haarlem per 1 juli 2024. En startdatum wijkplatforms 1 januari 2024.
 - o Uitnodiging vooroverleg Bewonersavond op 29 augustus over ontwerp herinrichting Reijer Anslostraat e.o. naar aanleiding van brief over de gebrekkige participatie tot nu toe tijdens de initiatieffase.
 - o Nieuws over de Commissie bezwaarschriften over het ongegrond verklaren van het afwijzen van het referendum "invoeren betaald parkeren".
 - o Correspondentie over de ontoegankelijkheid van de bushalte ter hoogte van de Vondelweg door geparkeerde fietsen.
 - o Directrice Kon. Emmaschool, uitnodiging voor gesprek over de ervaren overlast door buurtbewoners.
 - o Eenrichtingsverkeer parallelweg Vondelweg.
- Uitgaand:
- o Brief naar de griffie van de gem. Haarlem naar gemeenteraadsleden en het college over de gebrekkige communicatie en het betrekken van bewoners tijdens de initiatieffase van de startnotitie van de Reijer Anslostraat e.o.
 - o Feedback concept beleidskader wijkplatforms.

5. Notulen voorgaande vergadering en actiepunten

De notulen van de vergadering op 14-6 worden goedgekeurd.

6. Kaderstellende Startnotitie Reijer Anslostraat, PC Hoofdstraat en St. Bavostraat

Twee wijkraadsleden zijn bij bijeenkomst d.d. 29 augustus 2023 geweest over de startnotitie. Daar is tevens verteld dat op 10 oktober a.s. een bewonersavond georganiseerd wordt door de gemeente. De bewoners krijgen een uitnodiging in de bus (kopie ook aan WR). De wijkraad heeft doorgegeven wat zoal de zorgen van de bewoners zijn, o.a.: Waar moet ik mijn auto gaan parkeren? Komt de huidige



invalidenparkeerplek terug? Welke bomen komen er en waar? Wijkraadslid vertelt dat er een aantal zaken nog bespreekbaar zijn (o.a. plek van de bomen) maar dat vaststaat dat er minder parkeerplekken terugkomen. De wethouder gaf aan 50% minder parkeerplaatsen terug te willen laten komen. Dat is teruggebracht naar 25% minder parkeerplaatsen. Dat is echter nog niet definitief vastgesteld.

De wijkraad doet een oproep aan de bewoners om naar de bewonersbijeenkomst te komen.

Duidelijke vraag aan de ambtenaar moet zijn: wat staat al vast en wat kan nog veranderen. Tip aan de bewoners: houd een enquête in de straat, evt PC Hoofdstraat en deel Bavostraat erbij betrekken, net zoals destijds bij de Jan Gijzenkade is gedaan. En dat door te vertalen naar een gezamenlijke zienswijze richting de gemeente .

Reijer Anslo bewoonster Hanneke heeft contact gehad met Anita en Gijs (die blijven aanspreekpunt). Ze vertelt dat het achterste deel van de straat nog niet in de Whatsapp-groep zit, daar zijn ze mee bezig. Dus ze kunnen nog niet iedereen bereiken. Het is wel duidelijk dat niet alle bewoners in de straten hetzelfde idee hebben. Er is een groep voor vergroening, maar ook een deel is tegen. Uitdaging wordt om 1 lijn te trekken. Vraag aan de gemeente kan zijn: hoe gaat zij rekening houden met deze 2 verschillende ideeën. Voorzitter legt uit hoe een bewonersavond verloopt. Het is een inloopavond waar vaak al (voorlopige) tekeningen aan de muur hangen. Er is een plenair gedeelte, waarin het proces wordt uitgelegd en waarom/hoe de keuzes gemaakt zijn. Daarna is er ruimte voor vragen en het geven van feedback. Oproep aan de bewoners is om die avond alle vragen/opmerkingen op te schrijven. Tevens kunnen de bewoners hun opmerkingen mailen naar de Wijkraad (op: info@wijkraaddietsveldvogelbuurt.nl). Wij zullen dit bundelen en vanuit onze kant aan de gemeente doorgeven. Bewoner kan ook op die bewonersavond aangeven dat hij het KPN kastje graag ergens anders wil hebben.

Secretaris vertelt dat ze gehoord heeft dat alle kabels en leidingen in het midden van de straat gelegd worden (dan zijn er geen problemen meer wanneer er bomen geplant gaan worden).

De voorlopige tekening die door de gemeente is gegeven, wordt bekeken door de aanwezigen en besproken. Het blijkt o.a. dat 1 stoep 1.20 m wordt en de andere 2 meter. Een bewoner vraagt zich af waarom de bomen niet op de stoep maar op straat komen te staan. Voorzitter informeert dat dit goede vragen zijn voor de bewonersavond.

7. Proces herinrichtingsplan schoolplein Kon. Emmaschool

Hoofd van de Emmaschool is door voorzitter geïnformeerd dat er bij de Wijkraad door diverse bewoners zorgen zijn geuit over de aankomende plannen voor de herinrichting van het schoolplein. Met 4 bewoners is inmiddels een afspraak geweest voor nadere uitleg. Zij zijn tevens uitgenodigd om deel te nemen aan de commissie om verder mee te denken. Er is een overleg geweest waar input gevraagd is aan de kinderen van de school, docenten, omwonenden, directeur Johan Cruyff Foundation en groenmedewerker.

Volgende week is er wederom een bijeenkomst met de school. Dan zal tevens een bezoek worden gebracht aan De Dolfijn en worden de tekeningen bekeken. Er zullen tips worden gevraagd: wat werkt wel en wat niet. Ook wordt het punt van de (nieuwe) overlast van hangjongeren besproken. Omwonenden ervaren al enige tijd overlast en hebben daardoor veel zorgen . De herontwikkeling van een schoolplein riep bij hen vragen op. Zij worden nu betrokken in de werkgroep om vanaf de 'droom-fase' mee te praten over de do's en don'ts rondom de herinrichting, waarbij thema 'sociale veiligheid' (preventie overlast) ook veel aandacht krijgt. 19 september staat het volgende overleg met de werkgroep. Voorzitter heeft Nanda tevens geïnformeerd over de mogelijkheid om deel te nemen aan "Veilige Scholen".

8. Van Wijkraad naar Wijkplatform

De wijkradenverordening zal opgeheven worden per 31-12-2023. En de wijkplatforms zullen per 1-1-2024 in werking treden. Er is een overgangperiode van een half jaar, daar is ook nog budget beschikbaar voor. Voorzitter legt in het kort uit wat de plannen van de gemeente zijn.

Op 3 oktober om 20.00 uur wordt er een debat georganiseerd in de Pletterij. Voorzitter zal hier namens de Wijkraad bij aanwezig zijn. Ook de wethouder Floor Roduner en leden van de gemeenteraad zijn



uitgenodigd.

Voorzitter zal wederom reageren op het concept beleidskader, dat toegestuurd is.

De leden van de wijkraad moeten intern nog bespreken wie er door wil met het Wijkplatform en hoe e.e.a. eruit zal gaan zien en hoe de taken verdeeld gaan worden. Hiervoor zal een extra overleg worden gepland met de wijkraadsleden.

Wel wordt uitgesproken dat wij een wijkplatform algemene zaken zijn: we willen verbinden, netwerken, contact met de gemeente en werkgroepen etc. We willen geen budgetten gaan beheren.

9. Rondvraag

Wijkraadslid oppert dat het een leuk idee zou zijn om in december een afscheid te organiseren van de wijkraad zoals we hem jarenlang hebben gehad. We kunnen de bewoners hiervoor uitnodigen en ze dan tevens informeren over het wijkplatform. Idee zou kunnen zijn om dit rond de kerstboom op het Batavierenplantsoen te organiseren. Van de gemeente kunnen we o.a. Rizgar Parlak (Gebiedsverbinder) en Diana van Loenen (Wijkwethouder) uitnodigen. Secretaris vertelde dat de Scouting eventueel vuren kan maken en dat ze iemand kent bij een koor (evt. participatiekoor?) voor een muzikale omlijsting. Een 'feestcommissie' samenstellen om te kijken wat mogelijk is.

10. Sluiting

Voorzitter sluit de vergadering. De volgende vergadering is gepland op 11 oktober 2023 om 20.00 uur.

ACTIEPUNTEN

Actienr*	Actiepunt	Status	Opmerkingen
2021111001	Voortgang verkeersveiligheid Mobiliteitsadviseur benaderen omdat bewoner het gevoel hebben dat de snelheid weer toeneemt.	Loopt	Smileys Vondelweg en JGK zijn weggehaald, helaas komen deze niet direct weer terug. Ze zijn weer terug in de roulatie. Voorzitter zal bij Rizgar vragen of er metingen gedaan zijn
2023051003	Herinrichting groenbeleid Jan Gijzenkade. Voorzitter stelt vraag op Pleio;	GEREED kan eraf	Wordt nu niet gedaan. Als er volgende keer beleid wordt gemaakt, zal er weer naar gekeken worden
2023051004	Contact opnemen Rizgar om te vragen waarom de Wijkraad niet vooraf geïnformeerd is over het initiatief om de speelplaats Zwaluwstraat/Lijsterstraat te renoveren. Datalek melden	GEREED kan eraf	Rizgar zal (opnieuw) intern de medewerkers aanspreken op het tijdig informeren de wijkraad
20230614	Duidelijkheid dossier fijnstof – wie draagt dit?	Loopt	Theo overlegt met Carla (ivm overnemen kastje) en afstemmen met wijkraadslid wat er precies verwacht wordt.
20230913	Wat is de status van de overlast ervaring Roerdomplein?	Loopt	
20230913	Datumprikkers versturen voor intern overleg overgang naar wijkplatform	Nieuw	Afspraak graag plannen voor 7 oktober
20230913	Feestcommissie samenstellen voor afscheidsfeest WR bij Kerstboom Batavierenplantsoen	Nieuw	Wat gaan we organiseren en hoe gaan we het communiceren
20230913	Reactie naar de gemeente op het concept beleidskader, dat toegestuurd is	Nieuw	

*Actienummer bestaat uit datum vergadering (jjmddd) en nummer actiepunt (xx)